
日期  ：  二零二五年九月三日 (星期三 )  

Date ： 3 September 2025 (Wednesday) 

 

時間  ：  上午十時正  

Time ： 10:00 a.m. 
 

地點  ：  沙田民政事務處 441 會議室  

Venue ： Sha Tin District Office Conference Room 441 
 
 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

社會福利及青年委員會 Social Welfare and Youth Committee 

 

會議通告 Notice of Meeting 

 
 

1 .  「學前兒童課餘託管服務」簡介  

Brief Introduction of the After School Care Programme for Pre-primary Children 

 

2 .  王惠成先生提問：有關沙田區的學生精神健康支援服務事宜  

Question Raised by Mr WONG Wai-shing on Mental Health Support Services for Students in Sha Tin District 

 

3 .  李鏡品先生提問：有關沙田區學校推行國家安全教育、  

國民教育及《香港國家安全教育課程框架》事宜  

Question Raised by Mr LEE Kang-pan on the Implementation of National Security Education,  

National Education and Curriculum Framework of National Security Education in Hong Kong by Schools in Sha Tin District 

 

4 .  朱煥釗先生提問：有關沙田區針對中年男性自殺趨勢上升的工作  

Question Raised by Mr CHU Wun-chiu on the Work in Sha Tin District on the Rising Trend of Suicide among Middle-aged Men 

  

5 .  教育局提供有關轉介學童入讀沙田區公營中小學人數 (二零二五年六月至七月 )  

Number of Children Referred to Public Sector Primary and Secondary Schools in Sha Tin District Provided by the Education Bureau 

(June to July 2025) 

 

 



6 .  沙田區青少年罪案報告 (二零二五年六月至七月 )  

Report on Youth Crimes in Sha Tin District (June to July 2025) 

 

 


